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Onderstaand een voorzet voor een mailtje dat je mag vesturen aan^^^Dit is haar toegezegd in het monitoring COVID 19 in de

eerste lijn en de MSZ overleg oftewel het hand aan de kraan overleg van afgelopen maandag
Het eerste onderwerp komt jou vast bekend voor Ik heb hierover

binnenkort overgaat nemen en dat

maar dat hebben we maar weggelaten uit de mail

Het tweede onderwerp ligt bij DICIO daar heb ik de info vandaan

en die vertelde dat jij het

hier alles vanaf weet UlSflfiBI was trouwens not amused met deze geleerde les

ehad met 10 2e

10 2»

Groet

In het monitoring COVID 19 in de eerste lijn en de MSZ overleg van afgelopen maandag is toegezegd dat je een mailtje zou

ontvangen over twee onderwerpen waar je aandacht voor hebt gevraagd Ten eerste over de door jullie opgegeven geleerde les

Denk nu al na over capaciteitsuitbreiding en de financiering daarvan voor extra opvang nazorg of hospice zorg Dat Hep nu

chaotisch daar is veel tijd in gaan zitten van oa huisartsen die dit mee hebben opgezet en deze extra beddencapaciteit is voor

een deei amper of niet gebruikt Heroverweeg het advies van de DPG en van 300 beschikbare plekken tot uiteindelijk eventueel

een capadteit van 2000 bedden in zorghotels verpleeg en verzorgingshuizen binnen twee weken opschaaibaar
Dit advies wordt niet heroverwogen Het is een opdracht vanuit de minister waarover anderhalve maand geleden bijgaande brief

is gestuurd aan de voorzitters van ZN ActiZ VGN GGZ NL NZa en de directeuren publieke gezondheid Er is een

opschalingsplan gemaakt voor de 2e golf hoe binnen 2 dagen opgeschaald kan worden tot 850 bedden en binnen 2 weken

opgeschaald kan worden naar 2000 bedden Aan de uitvoering van dit plan wordt nu gewerkt juist om chaos tijdens een tweede

golf te voorkomen Deze extra bedden capaciteit dient tevens als verlichting voor huisartsen omdat de bedden bedoeld zijn voor

noensen die thuis niet goed verpleegd kunnen worden en zodat ze niet naar het ziekenhuis hoeven

Ten tweede vroeg je naar de stand van zaken van de Corona Opt in Bij de stukken van afgelopen maandag zat bijgaande
Kamerbrief met de laatste stand van zaken bij deze mail nogmaals bijgevoegd Relevante tekstpassage uit die brief luidt De

noodzaak en proportionaliteit van de maatregel staan steeds voorop en worden voortdurend getoetst Zo heeft de Autoriteit

Persoonsgegevens AP onlangs opnieuw naar de Corona Opt In maatregel en de uitvoering daarvan gekeken en geconcludeerd
dat er op dit moment nog geen aanleiding is om het akkoord dat in maart voor de maatregel is gegeven te herzien Uiteiiijk 1

oktoberzal de AP nogmaals bezien of heroverweging aan de orde is

Het is bekend dat de LHV de corona opt in noodzakelijk vindt De vraag is of de AP het proportioneel vindt Daar gaat de AP

uiterlijk 1 oktober een uitspraak over doen De AP neemt het besluit mede aan de hand van de concrete gegevens voorbeelden

die de noodzaak aantonen van de maatregel proportionaliteit Dan gaat het bijvoorbeeld om het verschil tussen de normale

situatie en wat de situatie van coronapatienten op de SEH s nu zo bijzonder maakt En ook over de vraag waarom huisartsen niet

van tevoren toestemming aan patienten kunnen vragen om gegevens bij spoed doorte kunnen geven aan de HAP en de SEH De

Taskforce Corona opt in waar de LHV deel van uitmaakt is gevraagd om die antwoorden te geven Dus als het goed is hebben

jullie in dit traject advies kunnen geven
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